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Obiectul interpelării: Măsurare poluare fonică baza Mihail Kogâlniceanu

Stimate domnule ministru,

Activitatea de la baza militară Mihail Kogâlniceanu, din județul Constanța, s-a intensificat în ultimii 
ani, iar un număr tot mai mare de exerciții militare de aviație au avut loc în această zonă. 
Rezultatul acestei activități a fost o creștere a disconfortului fonic al cetățenilor din această localitate, 
care ne-au semnalat acest aspect prin multe sesizări trimise pe adresa de email.

Având în vedere cele menționate mai sus, domnule ministru vă rog să mă informați cu privire la 
următoarele aspecte:

- Autoritățile de protecție a mediului au făcut măsurători în această zonă pentru a stabili nivelul de 
poluare fonică cauzată de activitatea de la baza militară? Dacă da, care au fost rezultatele?
- Având în vedere că urmează o extindere a bazei militare în următorii ani, va avea loc o creștere și 
mai mare a activității. Ce măsuri se au în vedere pentru ca disconfortul fonic să nu crească?

Vă mulțumesc!

Solicit răspuns scris.

Data 
09.03.2020

Senator, Silvia Monica Dinică


